
P R O T O K Ó T ,  N T

z ses j i  Rady Mie jsk ie j  w Jgdrzejowie

1999 roku w Starostsie Powiatowym.

xÍv /99

odbyte j  y  dn iu 30 l is topada

Ad-1-  Przevodnicz4cy Rady MieJsk ie j  Teresa Szvach otvorzy la
obrady Rady Mie jsk ie j  w Jqdrzejowie.Obrady rozpoczeto przy f rekvencj i
27 radnych na s tan 28 radnych,co s tanowi  96,4 f .Obrady kontynuowano
przY obecno6ci  28 radn5tr  na s tan 28 radnych,co s tanovi  1OO Í  ogólu
Rady .

Przewodnicz4ca Rady stwierdz i la  quorun do podejmowania uchwal .

Przenodniczqcy Rady l { ie jsk ie j  powi ta}a przyby}ych

na ses jq radnych Sejmiku Samorzqdowego Uojewództua Sviqtokrzysk iego,

Starostq Jqdrzejowskiego Tadeusza Swierczyñskiego, l l icestarostq

Krzysztofa Pisarka,Komendanta Powiatovego Pol ic j i  podinspektora

Ryszarda l tydrzyñsk iego,Konendanta Pouiatowego Pañstwowej  St ra2y

Po2arnej  mlodszego kapi tana Stanis tasa HiJasa,Komendanta Gminnego

Ochotn iczej  St ra2y Po2arnej  Jerzego SmackiegorKonendanta Stra2y

Mie jsk ie j  Uojc iecha Hatysa,cz lonk6w komis j i  do spraw rest rukturyzacj i

Zak ladu Yodociqgós i  Kanal izac j i  :Leszka Kapciq,Panla Snor4ga,

Mar iana Frankiev icza,Kierovnika Zakladu Hodociqgów i  Kanal izac j i

Kazimierza Saj tynq,  przedstawic ie l  i  zuí4zkóy zawodowych,  so l tysóv

i  p rzewodnczqcych  rad  so leck i ch ,p rzeds taw ic ie l i  pa r t i i  i  s t ronn ic tw

p o l i t y c z n y c h , p r z e d s t a w i c i e l i  p r a s y , r a d n y c h , B u r n i s t r z a  i  i e g o  Z a s t q p c q '

uszystk ich przybylych na obrady Rady-

Sekretarzem obrad jednogto6nie wybrano radnq El2bietq HiSnieuskq.

Ad .2 .  Rada  jednog lo6n ie  usp raw ied l i v i l a  n ieobecno6ó

radnego Andrzeja Slu2alca na ses j i  v  dn iu 28 paádziern ika br .

Ad. ] .  Burmist rz  wnosi  o  dodatkove punkty  do proponouanego

porzqdku  ob rad ra  n ianow ic ie :
-Uchwata n sprav ie zasad ot rzymywania i  vysokoÉci  d ie t  przys lugujqcych

radnym za udziat  w posiedzeniach rady i  je j  organów,

-Uchuala v  sprav ie usta len ia zryczal towanych d iet  d la  Przevodniczqcego

Rady Hie jsk ie j  u  Jqdrzejowie i  Zastqpcóv Przewodniczqcego Rady

Mie j sk ie j  w  Jqd rze jov ie '

-uchra la w sprav ie zmian n s tatuc ie Gminy Jqdrzejóvn

Radny Ryszard Pacanoyski  s tan ia wniosek o anulovanie uchvaly  v  pkt '2o

p r o p o n o w a n e g o p o r z q d k u o b r a d , a n i e o j e j z n i a n q . s n o s i p o n a d t o

o dodatkory punkt  anulu jqcy uchwalq v  sprawie pgdwy2szenia vynagrodze-

n ia Burmist rza I  Zastqpcy Burmist rza '
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Radoa prauny wyja6nia,áe jest  to  vn iosek kontrowersy jny.Odno6nie d iet

vystarczy podj4ó noyq uchualq zaproponowanq do porzqdku obrad przez

Burmist rza,a obouiqzujqca dotychczas uchwala w sprav ie d ie t  s t rac i

noc praunq.Natoniast  odno6nie zmiany vynagrodzenia Burmist rza i  jego

Zastqpcy jest  to  co6 novego.Taki  vn iosek mo2e zgtos ió k lub rdanych,

l ub  J  radnych .

Radny R.Pacanovski  vnosi  o  uprowadzenie punktu anulu jqcego poprzedniq

uchwa lq  w  sp raw ie  d ie t  w  im ien iu  k lubu  radnych  AYS.

Radna  B .Dzyonek  w  in ien iu  Komis j i  O6w ia ty ,Ku l tu ry  i  Spo r tu  s taw ia

o odrzucenie pkt  2O z proponowanego porzqdku obrad.

l ln iosek Burmist rza v  sprawie dodatkovych uchual  v  sprawie d iet  zosta l

p rzy jq t y  2O g tosami ,p rzy  6  g tosach  p rzec i v  , g tosóv  ws t r zymu jqcych  s iq

n i e  b y l o .

Hniosek v  sprav ie dodatkowej  uchwaty v  sprav ie zn ian w Statuc ie

Gniny Jqdrzejóu Rada przy jgta 2O punktami ,ptzy 6 g losach przec i r ,

g tosów us t r zynu jqcych  s iq  n ie  by to .Bqdq  üo  pk t .20 ,2O a ,20  b .

Przevodnicz4ca Rady pyta,czy Hszyscy cztonkovie Klubu AYS przy jmujq

nniosek radnego R.Pacanowskiego.

Uszyscy cz lonkovie Klubu Radnych AI IS sq za uniosk iem

Za wniosk ie¡n radnego R.Pacanowskiego o anuloranie uchwalq pkt  20

proponowanego porzqdku obrad g losovalo 6 radnychrprzec iv  1416 radnych

ws t rzyma lo  s iq  od  g losu .

Radca vy jaSnia,2e jest  to  uchwala bezprzedmiotowa.

Yniosek radnego R.Pacanorsk iego u sprawie zmiany uchwaly zn ienia jqcej

vynagrodzenie Burn is t rza i  jego Zastqpcy g losovalo 7 radnych,przec iw

15 ,2  radnych  ws t r zyma lo  s iq  od  g losu .

Za przy jqc iem proponowanego porz4dku obrad g losora lo 2O radnych,

5  radnych  by to  p rzec i v r l  r adny  vs t r zyma l  s iq  od  g losu .

PorzEdek obrad:

l .O tva rc ie  ses j i r s tu ie rdzen ie  quo run  rpowo lan ie  sek re ta rza  ob rad .

2 .Usprav ied l iw ien ie  n ieobecno6c i  radnych  na  ses j i  w  dn iu  2A .1O.1999  r .

3 .Przy jqc ie porz4dku obrad.

4 .P rzy jqc ie  p ro tokó lu  z  pop rzedn ie j  ses j i .

5 . I n t e r p e l a c j e  f  n o l n e  v n i o s k i .

6 .  f  n formacja o pracy Zarzqdu l i l ie jsk iego migdzy sesJani .

T . In fo rnac ja  o  rea l i zac j i  uchwa l  pod jq t ych  na  pop rzedn ie j  ses j i .

S. In formacja o s tanie porzqdku i  bezpieczeñstwa publ ícznego za

10  m-cy  b r .  na  te ren ie  n ias ta  i  gm iny .

9. In fornacja o dz ia la lno6ci  Ochotn iczej  St ra2y Po2arnej  i  Pañstyovej

Stra2y Po2arnej  na terenie n iasta i  gn iny.
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lO .Ocena  p racy  S t ra2y  M ie j sk ie j .

l l . In formacja o pracy Konis j i  Porzqdku Publ icznego.

l2 .Uchwa la  zn ien ia j4ca  uchwa lg  n r  XL IT f /274 /98  z  dn la  11  l u tego  1998  r

w  sp raw ie  us ta len ia  vysoko .c i  s tawek  op ta ty  ta rgowe j ' sposobu  je j

poboru ,ok re6 len ia  i nkasen tón  i  wynagrodzen ia  za  pobór  te j  op la t y .

lJ .Uchwala y  sprav ie zn iany Regulaminu Porzqdkowego Targowicy Mie jsk ie

v J , 'qdrzejowie przy u l .Glowackiego.

14 .üchna la  zn ien ia jqca  uehwa lq  Nr  X I I I / 137 /99  Rady  t i f i e j sk ie j  w  Jgd rze -

jov ie z  dnia 28 wrze6nia 1999 r .  w sprav ie okre6lenia górnych sta

uek  op la t  ponoszonych  p rzez  w la6c i c ie l i  n ie ruchomoÉc i  za  us lug i

w zakres ie usuwania i  un ieszkodl iwiania odpadów komunalnych Éwiadcz

ne przez jednostk i  organizacy jne oraz podnioty  pos iadajqce zezvole-

n i e .

l5 .Uchwata w spranie obni2enia ceny skupu Zyta przy jnovanej  jako

podstaua obl iczania podatku ro lnego na obszarze miasta i  gminy

Jqdrze jóu .

l$ .Uchyala u sprav ie zmian r  bud|ec ie n iasta i  gminy ná 1999 rok.

1/ .Sprava rest rukturyzacj i  Za}¡ ladu t lodociqgón i  Kanal izac j i

w  Jqd rze jow ie .
-Uchr¡a la w sprauie rest rukturyzacj i  gminnej  jednostk i  organizaeyjne

Zak lad  l f odoc iqgów i  Kana l i zac j i  u  Jgd rze jow ie .

lS .Uchwa la  s  sp raw ie  uzupe ln ien ia  sk ladu  osobonego  Komis j i  Rozwo ju

Ys i  i  Gospodark i  Ro lne j .

19 .Uchr ¡a la  w  sp rav ie  uzupe tn ien ia  sk ladu  osobowego  Komis j i  Rew izy jne j .

20.Uchwala w sprawie zasad ot rzymywania i  vysoko6ci  d ie t  przys lugui4-

cych radnym za udzíal v posiedzeniach rady i iei organów.

ZOa.Uchvala w sprauie usta len ia zryczal tovanych d iet  d la  Przevodniczqc

-go Rady Mie jsk ie j  w Jqdrzejov ie i  Zastqpców Przevodniczqcego

Rady  M ie j sk ie j  v  Jqd rze jow ie .

2Ob.Uchwala u sprav ie zmian v Statuc ie Grn iny Jqdrzejóu.

2 l . O d p o w i e d z i  n a  i n t e r p e l a c j e .

22 .Sprawy  r62ne .

2J-Zamkniqc ie obrad.

4d .4 .  Rada  jednog lo6n ie  p rzy jq ta  p ro tokó t  z  pop rzedn ie j  ses j :

Rady  l i t i e j sk ie j  u  Jqd rze jow ie .

Ad .5 .  P rzevodn icz4ca  ob rad  udz ie l i l a  g losu  t Í i ces ta ro6c ie

Kezysztofoc i  P isarkowi  ,k tóry  nówi l  na temat  programu uty l izac j i

6miec i  oraz progranu PROEKO pod nazvq nPal iwa ze 2c6deT odnavianych*.
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Nastgpnle g los zabra l  radny R.Pacanorsk i  k ieru jqc pytanie pod adresem

Skarbnik  Gminy ,czY gmina jest  v  tak doskonaleJ kondycj i '2e no2na

uchwalaó podwy2kl  d ie t  radnyn i  pobory Burmlst rzom.

l )ua1a,2e podjqta uchvala n sprawie podwy2ki  d ie t ,do autorstvarktóreJ

n i k t  s i q  n Íe  p rzyzna je  j es t  ko le jnym kno ten .Mó i  k lub  mówi  radny

podchodzi  do tego emocjonaln ie,dz iqkuje radnym k lubu za kry tyczne uYag

do  tego  , co  m ia lo  m ie j sce  na  pop rzedn ie j  ses j i .Bqdz iemy  s iq  s ta raó

nówi  radny wiqcej  tak ich b lqdów n ie popetn iaó . l lvaáa,2e sq to  ty lko

pozoryr2e Rada jest  za Burn is t rzemr2e g losowala za podvy2kami d la

Burn is t rza.Cytu je tu  nypovíedí . lBurmist rza ze Z iazdu SLD i  komentu je

wypon iedá.

Burmis t rz  znraca s iq raby  radn i

a  n i e  u p r a w i a l i  p o l i t y k i .

Radny  R .Pacanowsk i  kon tynuu je  i n te rpe lac je .Py ta  co  s ie  s ta to  z  85  t ys .

zL zabezpieczonych uedlug ustany na prof i laktykq antya lkoholowq'

k tóre byty  zaplanouane w bud2ecie d la Gminnej  Konis j i  Rozui4zyrania

Problemów Alkoholorych. l fedtug ustawy te p ien i4dze nog4'  byó spo2ytkowan

ty l ko  na  ce l  kon i s j i , a  n ie  na  spo r t .

Nastqpnie pyta,d laczego uysypisko 6niec i  przynosi lo  i  przynosi  s t ra ty

/85 tys.zk dotychczas ,d laczego n ie na aneksu do umovy z f i rmq r rEkont l

dotyczqcego sposobu roz l iczania ladunków Smiec i .

Radny R.Pacanor¡sk i  vn ioskuje o dof inansowanie Stra2y Mie jsk ie j  na

zmianq  czqs to t l iwoSc i  w  zak res ie  l qczno6c i .

Py ta ,czy  k iosk  Spó tdz ie ln i  M lecza rsk ie j  bgdz ie  z l i kv idovany  z  r ynku ,

bo uedlug Zarzqdu n ie ma tan d la n iego n ie jsca.

Z ko le i  g los zabra la Y. l ¡ larc Ínkovska so l tys us i  Jas ionna zyracajqc

uwagq,2e radni  przedkladajE svoje sprauy ponad godno6ó cz lov ieka.

Navi4zata do spotkania z  Grabisz-Nowickqrna które zaproszono zespól
' r l , l a r c inkov iank i ' r .Za jq ta  s iq  p rzygo towan iem zespo lu ra  poza  j e j  p lecami

zaczq la  s iq  ua l ko  o  to  k to  ma  po jechaó  do  Yarszayy .Py tano rd laczego

wnuczki  Marc inkowskie j  po jechaly ,a te2 sq cz lonkami zespolu.P62nie i

na  Jgd rze jów  posz la  fama,2e  zapomn ia lan  bu tówrsk re6 lono  mn ie  z  kandyda

tów na lawnika.Na Komis j Í  Rozwoju Hsl  i  Gospodark i  Rolnej  dyskutovano,

czy ma to byó zespól f r l ¡ larc inkowianki ' t ,czy ñJasioniank i t r .Z Tokarn i  by l i

sami  cz lonkou ie  zespo lu rn i k t  spoza  zespo lu  z  n im i  n ie  po jecha l .

Do2ynki gninne ,a tak2e pouiatowe zavsze kojarzq siQl z ob6pievyvanier

Nik t  n igdy n ie obra2al  s iq  za przyBpiewki .Na pouiatose doáynki

by l f3ny jako zespól  zaproszeni  i  nszystko uczyni l iÉny wedluX podanego

gcenar iusza.Zuraca s ig  pod adresem Przevod,n icz4cej  Rady Mie jsk ie i rabY

nie obra2ata s iq  za przySpievk i  i  n ie  dyskutowala o tyn na k lubach

radnych.

w tyn punkcie zglaszal i  interpelacje '
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Radn i  s iq  podz ie l i l i , co  w ldaó  po  z r íZn i co ¡ ran iu  d ie t .So l t ys i  wys tqp i l i

o  d ie t y  , a le  i n  n ie  uch ra lono .So l t ys i  chodz i l i  po  ws iach  i  2eb ra l i  o  da r l

d la  szp i ta la ,a le  n i k t  im  za  to  n ie  podz igkova l .Czy  n íenaw iÉó  Przevod-

n icz4cej  Rady jest  je j  formq pracy.Na ses j i  pytaüam kontunuovata

Y .Marc inkowska  r czy  mogq  d rogq  u  Jas ionn ie  nap raw ió  spo teczn ie  w  po roz r

m ien iu  z  gm inq .U icep rzeuodn iczqcy  Sgk  zv róc i t  m i  uwage .Sam no2e  z rob i l

by  to  l ep ie j , a le  n ie  z rob i l .Dy rek to r  Szko ly  u  Jas ionn ie  zb ie ra l  p ien iq '

dze  na  szko lq -  sE  i  w iem rgdz ie  mo2na  to  sp raudz ió .N ikomu z  r ¡as  n ie

zrobi lan krzywdy móni  t l .Marc inkowska.Pros i  o  zakofczenie n ienavi6c i

do  j e ¡  osoby . l Jvaáa ,2e  j ako  so l t ys  r ¡ i e le  z rob i l a .Rada  p rzyn ie rza  s iQ  dc

usta l .en ia ryczal tu  ra zL ikv idowano szkotq w Chwa6cicach.Zwraca s iQ

do Hiceprzewodniczqqego Rady T,Sqka,czy n ie jest  go wstyd.Pana ryczal

mówi  U.Flarc inkouska to  pensja nauczyc ie la-

l {nos i  o  uchwalenie d iet  równieá sot tyson.

Radna l , ! .Kwapiszeuska pros i  o  odpowiddá na wniosek z* .o2ony na poprzedni

ses j i  dotyczqcy budovy drogi  w n ie jscowo6ci  Ks iq2e Skroniów.

Radny R.Pacanoyski  ynosi  o  zakaz ruchu na u l ícy Glowackiego ze uuglqdu

na bezpieczefstuo kupuj4cych na targowicy-

NastQ,pnie pyta k to czuua nad oczyszczaniem niasta podczas z imy.

Radny R.Pacanosski  pyta tczy przedstawic ie le  organów sqdovni twa

i  prokuratury powinni  byó zapraszani  na ses je.

Radna Ena Ptasznik  w in ien iu Konis j i  Bud2etu,Gospodark i  i  H ienia

wn iosku je  o  na l i czen ie  odpou iedn ie j  s tawk i  za  zgn iec ione  6miec i .

Radny R.Pacanowski  pyta odkqd Burmist rz  b ierze udzia l  w posiedzeniach

klubóy radnych przy omawianiu spran dotyczqcych obsadzania s tanovisk

u komis jach Rady.

A d  . 6 . Burmist rz  in formuje,2e Zatzqd k i lka dni  pracoval

ZarzEd nad pro jektem budietu na 2OOO rok.Zarz4d przygotoual

pro jekt  uchwary o eventualnym przystqpieniu do rest rukturyzacj i

Zak ladu  Uodoc i4gów i  Kana l i zac j i .Aby  p rzeksz tá tc ió  zak lad  v  spó lkq

gn iny  po t r zeba  duZo  p ien iqdzy .Jes t  za in te resowana  osoba  p rze jqc ien

zak ladu .

Zarzqd t i t ie js t r i  spotka l  s iq  z  Zarzqdem Spólk i  t rPtakn w sprawie umorzen

podatku.Yla6cic ie l  groz i  nan '2e w przypadku n ie umorzenia podatku

z l ikwiduje nRekordr t  .zarz4d chce pomóc r tRekordowi t r  wykorzystu jqc

wszystko mÍenie tamrgdzie s iq  znajduje.Pova2nym bisnesmenon n ie umarz

ny podatków.

Jako kontrowersy jnq sprawe podaje wolne pomieszczenia w budynku

Przychodn i "  n r  2 .N ie  n ie l i 6my  neu ro loga .U  te j  chw i l l  zn ien i l a  s iq

sy tuac ja  r j es t  za in te resouany  neu ro log '
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Ad.7.  Rada przy iqra in fornacjq o rea l izacJ i  uchval  podjqtych

na  pop rzedn ie j  ses j i .

Ad.g.  In formacja w tym punkcie by la szczególouo onawiana na

pos iedzen iach  Komis j i  RadY-

Radny R.Pacanowski  zwraca s iq  z  zapytaniem rczY organizowane sq vspóln '

pa t ro le  po l i c j i  i  t t r a2y  M ie j sk ie j .Py ta ,czY  rozbudouywan ie  s iec i

punktów sprzedaZy a lkoholu jest  wskazanym z jawisk iem'Czy skuteczne bQ-

dzie przebywanie n lodz ieLy w punktach sprzeda2y a lkoholu.

Zastqpca Komendanta Powiatowego A.Piqtek odpowiada na pytania radnego

nastqpujEco:
-Pot lc ja  nawiqzuje ze Stra2q Mie jskq kontakty  s lu2bowe'Na b ie2qco sq

prowadzone wspólne patroLe ze Stra2q Dt ie jsk4. Is tn ie je  problem tqcznoÉ

ze st ra2q Hie jskq.uuaáa ,2e lqczno6ó musi  by6 przysrócona.

-  Na i lo$ó punktów a lkoholovych n ie many vp lywurmo2emy s lu2yó jedyni

swojq radq.

Radny R.Pacanovski  pyta,czV st ró2e porzqdku uwa2ajqr2e p ivo n ie jest

szkodl iwe d la n lodych,czY musi  byó nagtaÉniane podczas dni

Jqdrzejova.

Pan  A .P iq tek  odpow iada ,2e  p iwo  uzna je  s iq  za  a l koho l  i  s i adomo,2e

szkodzi  .Ka2da impreza jaka s ie  odbyva ,odbyua s iq  przy udzia le

sponso ra .Np .Brova r  sponso ru je ra le  s tav ia  ra runek  sp rzeda2y  p i va '

Pol ic ja  wónczas takq imprezq zabezpiecza '

Radny R.Pacanouski  :my nusimy zajnovaé s iq  dz ieóni  jako nauczyc ie le ' (

pan  uwaZar i l e  a l koho l  mo¿e  n ieó  m ie j sce  tu rgdz ie  b ie rze  udz ia l  n todz ie

n p . t e r e n  s z k o l Y , s t r a 2 e ' i t P -

Zastqpca Konendanta Powiatouego A.Piqtek odpowiada,2e n ie pov inno

byó  p iua  na  i np rezach ,w  k tó rych  udz ia t  b ie rze  m lodz ie2 .

A.Piqtek zapewnia,2e vszystk ie  uwagi  zg loszone na posiedzeniach

konis j i  bqdq wzfq, te  pod uvage w pracy pol ic j i  '

So t t ys  ws i  Bo rk i  U t .Ba ry l sk i  uua2a  ,2e  so l t ys i  pow inn i  o t r zymyvaó

tak ie  sane  ma te r ia t y  j ak ie  o t r zymu jq  radn i  na  ses je .

A .P iq tek  i n fo rnu je  Rade ,2e  od  1  l i pca  b r .  dz ie ln i cow i  zos ta l i  zwo ln i

n i  z  p rac  dochodzen iowych .Dz ie ln i cow i  doc ie ra jq  do  vszys tk i ch  ws i ,d

so l t ysów.Organ izu jq  spo tkan ia ,na  k tó rych  onaw iane  sE  uszys tk ie

p rob lemy  ws i .

Sot tys Borek m6vj_,2e iego s ie6 jest  spokojna

Na  co  A .P i4 tek  odpow iada ,2e  n igdy  n ie  zav ie le  sy tuac j i  poucza jqcych '

choóby  ,np .k radz íe |  byd ta , i ak  s iq  p rzed  t ym zabezp ieczyé .

Rada prz.y jq ta przedto2onq in formacjq '
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In fornacjg wystano do radnych i  vn ik l iw ie anal izovano

na  pos iedzen iach  KomisJ i .

Przevodnícz1ca obrad zapyta la o pytaniarewentualne uwagi do przedmio-

towe j  ún fo rmac j i .

Radn i  n iSg los i l i  uuag  i  p rzy jq l i  i n fo rmac jq  o  dz ia la lno6c i

Ochotn iczej  St ra2y Po2arnej  i  Pañstwowej  St ra2y Po2arnej  na terenie

miasta l i  gminy.

A d  .  1 0 . In fo rmac jq  p rzes lano  radnyn .

l {  dyskus j i  g los  zab ra l i :

Przerodníczqcy Komis j i  Pronocj i  i  Rozvoju Gospodarczego Gminy

K .M icha lsk i  : pogaw i l y  s iq  suges t i e  zv iqkszen ia  obsady  S t ra2y  M ie j sk ie . -

Chc ia tbym,aby  i n fo rmac ja  o  p racy  S t ra2y  M ie j sk ie j  by la  tu  omówiona .

Czlonkowie Komis j i  Promocj i  i  Rozwoju Gospodarczego Gniny kry tycznie

us tosunkowu jq  s ig  do  p racy  S t ra2y  M ie j sk ie j .S t ra2  M ie j ska  r  ok res ie

sprawozdayczym przeproyadziLa 71 kontro l i  w punktach sprzeda2y

a lkoho lu .Jak i  j es t  sens  kon t ro l i  sko ro  na  71  p rzep rovadzonych  kon t ro l i

n ic  n ie  wynika ,poza st r ¡ ierdzeniem braku vywieszek o n iepodauaniu p iwe

Czy  tego  rodza ju  kon t ro le  to  obow iqzek  S t ra2y  M ie j sk ie i , czY  innych

jednos tek , j ak  wydz ia t  U rzqdu  H ie j sk iego  odpow iedz ia lny  za  te  p lacówk i .

t {ogq wskazaó sk lepy4dzie p i je  s iq  a lkohol  i  n ik t  ze SLra2y l ' [ ie jsk ie j

n ie  i n te rwen iu je .Nas tqpny  p rob lem to  uywóz  Smiec i .Ten  temat  by t

omawiany na posiedzeniu Komis j i  Promocj i  i  Rozwoju Gospodarczego

i  r ¡n iosek w tyn zakres ie zostar ' luü 'óezarz4du Mie jsk iego.Komis j i  chodzi

o  to ,aby  Smiec i  by ty  odb ie rane  z  ka2de j  pose j i . l l n i osek  ten  zos ta l  p rz (

Zarzqdpbagate l ízovany.Pytan i  nydaje n i  s ig ,2e jest  to  luksus ' ieZel i

pracownik gniny jedz ie na wiz jq  vyc iqe ia drzewa w asyScie Stra2y

l l ie jsk ie j . l ' fandaty za parkovanie sanochodów t raf ia j4  do bud2etu gniny-

t r l  Jqd rze jon ie  j es t  t aka  sy tuac ja ,2e  pa rku je  s iq  by le  i ak  i  by le  gdz ie .

Co  z rob i l a  S t ra2  M ie j ska  ,aby  n ie  pa rkowano  sanochodóv  s  n ie j scach ,

gdz ie  rob ione  sE  p race  modern i zacy jne .

Na poprzednie j  ses j i  radna B.Dzwonek zg los i la  sprauq skrzyáouania.

po jau i l y  s ie  tañcuchy  zgodn ie  z  suges t i q  radne j .Za  t ym i  l a i cuchan i

pa rku je  s iq  samochody .S tu ie rdzan  S t ra2  ü ie j ska  s t rac i l a  t o2samo6ó .

Pieniqdze na ut rznanie Stra2y I ' f ie jsk ié j  sq vydawane n iestusznie.

Hniosek o l ikwidacjq Stra2y Hie jsk ie j  bytby przedvczesny.Proponuje,

aby ka2dy radny ot rzymal  zakres pracy Stra2y Mie jsk ie j -

Radny R.Pacanouski  zwraca s iq  z  pytaniem do Komendanta Stra2y Mie jsk i

i le  na dz ieñ dz is ie jszy ma ludz i ,k t6rzy mog¿l  vykonywaé vszystk ie

z a d a n i a .
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Komendant  St ra2y l r f ie jsk le j  Y.Hatys odpowiadaráe od dnla vczora jsze$o

pracuje p ieó os6b.Od n ies iqca n ie mia lem pracownlka mówi  konendant ,

przez ponad 2 n ies iqce by l  oddelegowany na zastqpstwo k ierowoy.

Praktycznie ca ly  rok pracowal i6my w sk ladz ie cztero-osobowym.

Nas tqpn ie  odpow iada  na  uwag i  radnego  K .M icha lsk iego .Uwa2a  ,2e  n igdy

alkohol  n ie  bqdzie spo2ywany , je2el i  do sk lepu wchodzi  osoba unundurowa-

na , i nacze j  s ie  dz ie je  w  obecnoSc i  osób  cyw i l nych .Konendan t  mów i

o  p rowadzonych  kon t ro lach  wysyp iska  6n iec i .N igdy  n ie  wy l i czymy  tego ' i l e

dany  obywa te l  wyp roduku je  Sn iec i . Je2e t i  n ie  bqdz ie  kon t ro l i  l udz ie

bgdE wszys tko  wy rzucaó .Odno6n ie  u i z j i  vy jaÉn ia ,2e  j edz ie  funkc jona r ius :

i  pracovnik  rydz ia lurponiena2 protokót  sporz4dzajq dwie osoby.

Bqdqc  na  w iz j i  i n te ryen iu je  s iq  na  s t v ie rdzone  n iep raw id lowo6c i  -

St ra2 Mie jska kontro lu je  tak2e parkowanie samochodów.Rynek n ie jest

jeszcze oznakowany po prouadzonych pracach.Stra2 Mie jska teZ podjqta

dz ia lan ie raby  w  rynku  n ie  pa rkowano  sanochodóuraby  kos tka  n ie  zos ta la

zníszczona przed oddaniem rynku do u2ytku.Ukarano wie lu k ierovcóv za

niewla(c iwe parkor¡anie.Hie le nandatóy nato2ona za parkor ian ie samochodóv

n a  u I . 1 1  L i s t o p a d a  i  u I . P a r k o w e j .

Bu rm is t r z  H .F l i cha l k iew icz  i n fo rnu je  Radqr2e  Za rzqd  w ie lok ro tn ie

zas tanaw ia t  s ie  j ak  zdyscyp t i nouaó  ludz i  odno6n ie  wyuozu  Smiec l ,

a  tak2e parkouania sanochodów'JEkonn zakupi l  ponad 3BO sztuk pojennikóv

i  da l  l udz iom za  da rmo .F i rma t rEkonn  monopo lu  tu  n ie  na .Druga  f i rma

podje2d2a.Dla uporzqdkowania sprawy yyyozu 6niec i  t rzeba przeprowadzié

referendum.Ustosunkoval  s iq  do spravy parkowania samochodów . f lest  t rudn

upi lnowaó parkujqcych.Bqdzieny dz ia laé konsekwentn ie,zacznieny od rynku

po zamontor¡aniu znakór¡.

Radny R.Pacanor¡sk i  y  swoje j  wypowiedzi  podkreÉla,Ze du2a grupa mLodzíe2

jest  zadowolona z pracy Stra2y t i l ie jsk ie j .Zvraca s ie  o pomoc do

Stra¿y l r l ie jsk ie j  w zabezpieczeniu imprez na wolnyn poviet rzu.Radny za

kon ieczne  uwa2a  pos iadan ie  l qczno6c i  S t ra2y  M ie j sk ie j  z  po l i c j q .

Uua2a  ,Zé  S t ra2  M ie j ska  j es t  ba rdzo  po t r zebna  i  n ie  mo2na  my6 leó  o  i e i

l i k w i d a c j i .

Nastqpnie radny R.Pacanowski  nóy i  na temat  pracy f i rmy "Ekomtr .Yypouiada

s ie  ,2e rpan  Burn i s t r z  w ie  i  i a  w iem rd laczego  f i rmar rEkomr r  j es t  da rzona

sympa t iq " .Radny  uwa2a  ,2e  f i rma  f l ¡ a  nonopo l  dz ia lan ia  na  te ren ie  nasze j

gm iny .P raudq  jes t  , j ak  nów i  radny r2e  f i rma  ta  n ie  p lac i  poda tków,co

jest  do spraudzenia w Urzqdzie Skarbowym-

Burmist rz  H.Michalk iewicz odczyta l  sprauozdanie z  dzía}a lno6ci t f i rmy

t rEkomt r .

Radna E.Ptasznik  za buluersujqce unaZa odczytanie p"zez Burmist rza

spravozdaniá z  dz ia la lnoSci  f i rmy"Ekomr.Zdaniem radnej  leLy towv kompe-

t e n c j i  p r z e d s t a w i c i e l a  t e i  f i r m y .



- 9 -

Radna pyta,d laczego f i rna nEkonrr  s tanovi  tak du2y problem.Na terenie

gminy dz ia la jq  tczy f i rmy.Najwiqcej  kontrowers j i  sprawia f i rmarEkomn.

Po jaw i l y  s iq  zgn io tY ,  czego  w  uchsa le  s iq  n ie  p rzew idu je  do  zap la t y .
a - 2

Sprasovany m-/  ma o wie le wiqkszq pojemnoSó ní2rm-.F i rna t rEkomrf  p lac i

za maLo.Radna uwa2ar2e przez to  gmina zosta la nara2ona na star ty .

Uysyp isko  6miec i  zap lanowa to  9O t ys . z l  doc .hodów,a .  na  t y l ko  16  t ys -z l

dochodów.Kierovnik  Yysypiska Sniec luystqpi l  do Zarzqdu o dotac jq-

Radna uva2a ,2e ta two sprandzió i le  6miec i  I 'Ekomn dostarcza na wysypis

ko .G lównymi  dos tawcami  Sn iec i  sq  Spó tdz ie ln ia  M ieszkan iowa ,Za rz4d

Budynkón Mieszkalnych,  Urzqd l ' l ie jsk i  .

Bu rm is t r z  H .M icha tk iev ícz  móv i ,2e  p rzeds taw ic ie le  f i rmy

zaproszen i .  na  dz i s ie j szq  ses jq

Podaje ponadto,2e reformy VAT wprowadzajq wzrost  cen za

s ie  dos taw wody ,konun ikac j i r 6n iec i  , i t p .7  f  poda tku  VAT

lor¿aó u ceny.

Radna  E .P taszn ik  usaáa ,2e  7  f r  poda tku  to  p rzysz to ' sé ,  a .  mów imy  o  t ym

co  jes t  dz i s ia j .Na  dz ieñ  dz i s ie i szy  sp rava  wyg lqda  n ie  c iekau ie .

Burn is t rz  Yotníak mónir2e 6miec i  przec ie |  n ie  muszq byó ptzyvo?one do

Jqdrzejowa, jak nogq Émiec i  z  Jqdrzejoua byó vo2one do innej  gminy

oponuje radna.

Zastqpca Burmist rza YI . t {oániak ustosunkowuje s iq  do wyponiedzi  radnej

Er¡y  Ptasznik .Mór* i ,2e uynik ien gospodarowanj-a RPGHiM jest  iego upadto6ó

Aby wprowadzió dodatkor¡e optaty  nus imy zmienió unouQ.Yidz iny '2e

p rob lem jes t . Jes t  p rob lem ze  6n iec iam i  p rasowanymi .F i rna  zv r6c í  s iq

o renegocjac jg umowy.Nie jeste6my powolani  do obrony f i rmy I 'EkomÍmówi

B u r m i s t r z . F i r n a  m u s i  s i q  b r o n i ó  s a n a . Z g l o s i l a  s i q  n o w a  f i r m a , a l e  n i e

jestem peuien ,czy do koñca speln ia swoje varunki  -

Radny  R .Pacanoysk i  :mamy do  czyn ien ia  z  d ia log ien  z  mo im k luben  AHS '

a  Burm is t r zem.Dz iu i  mn ie  t v ie rdz i  radny ,2e  n i k t  z  radnych  z  koa l i c j i

n ie  dyskutu je na ten temat

Przewodn iczqca  Kon is j i  Bud2e tu ,Gospodark i  i  M ien ia  U .P iasecka  i n fo rmu ;

Ze  komis ja  n ie lok ro tn ie  za jnowa la  s ie  t yn  p rob lemem.Uypracowa la

yn iosk i  i  p rzes la ta  j e  do  Za rzqdu .Po  odpor iedz i  2a rzqdu  spó r  bqdz ie

za2egnany.

Radny E.Hi$nievska-przewodniczqca Komis j i  Revizy jne j  in formuje,2e

ta komis ja równieZ zajmovata s ie  sprauq nysypiska .Przeny6lane vn iosk

bqdq skieronane do Zarzqdu.

PrzewodniczEcy Rady t i l ie jsk ie j  og lasza 15 minut  przerwy-

lJznavia obrady.

r rEkom*  zos ta l i

us lug i  w  zak re

trzeba wkarku-
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Ad.11.  In fornacje o pracy Komis j i  Porzqdku Publ icznego

przedstawia je j  przewodniczgqy radny Czeslaw Bl icharsk i .

/Yystqpienie v  zat4czeniu do protokófu/ .

t J  dyskus j i  g los  zab ra l i :

G.Slusrek -Gazeta Jqdrzejowska pyta jak byglqda handel  cudzoziemców na

ta rgow icy ,czy  bqdz ie  to  w  j ak i6  sposób  u regu lowane .

Przeuodniczqcy Konis j i  Porzqdku Publ icznego odponiadar2e sprawa zostan.

rozvt í4zanarn ie moZe byó takraby obcokra johtcy s tanowi l i  konkurencie.

So l t ys  ws i  Bo rk i  -U t .Ba ry l sk i  j es t  zdan ia ,2e  ta rg i  abso lu tn ie  n ie

pon inny  odbywaó  s iq  w  nogy .O  u regu losan íe  te j  sp rawy  so l t ys i  k i l kak ro t '

n ie fon ioskowa l i .

P rze r¿odn iczqcy  Komis j i  Po rzqdku  Pub l i cznego  Cz .B I i cha rsk i  poda je '2e

Komis ja  o  sp ran ie  te i  mów i la  na  swo in  pos iedzen iu .

K"Grabousk i  -ROP nów i ,2e  z  zac iekav ien ien  s lucha l  sp rawozdan ia

z  p racy  Kon is j i .Ocen ia fZe  ton i s ja  za jmova la  s ie  wszys tk im  i  n i czymf r .

P rzewodn íczEcy  Kon is j i  nów i t  o  pos tu la tacb  komis i i , a le  n ie  po in fo rmoua

o  sposob ie  i ch  za la t v ien ia .Na  ta rgou icy  j es t  i n fo rnac  j a ,2e  ta rg i  odbyw

¡q  s ie  od  godz .7 -me j . l , t ów i l  p rzewodn iczqcy  Komis j i , 2e  sp rawan i  m lodz ie2

zajmie s ig  v  przysz lyrn roku.Tynnczasem uieczoren t rudno jest  prze j6ó

tak  pe tnq jes t  m lodoc ianych  s tó j kovych .K .Grabowsk i  uwa2a  r2e  Y  sp rawozda

n iu  na le2aLo  wsponn ieó  o  p rzes tqpczo6c i .

P rzewodn iczqcy  Komis j i  Po rzqdku  Pub l i cznego  Cz .B l i cha rsk i  odpow iada

K.Grabowsk ieuu r2e  n ie  us l yszy  od  o iego .  czY  p rzes tqpczoÉé  na le je rbo  od

tego  by l  Konendan t  Pc i l i c j i .P rzs tgpczo66 ,  w  Jqd rze jow ie  n ie  j es t  zas t ra -

szajqca.  Sam programi lBezpieczne Swiqtokrzysk iern{pgnno pomo2e tozví4za 'c

p rob leny .P rzes tqpczoÉé ,  m lodoc ianych  to  p rob lem nas  wszys tk i ch .Kon is ja

po ruszy la  r ¡ i e le  p rob lemów,a Ie  n ie  j es t  od  l i kw idac j i  p rob lemów,bo  od

tego  sE  inne  o rgany .

A .  Z Íq ta l - k ie rown ik  Zak tadu  Renon towo-Budow lanego  wy jaÉn ia  Radz ie ,2e

o d  g o d z . 4 - t e j  t a r $ u j e  s i q  n a  p l a c u  G S - u , a  n i e  U r z q d u  M i e j s k i e g o .

Sot tys wsi  Chorzer¡a nówi  na tenat  godzin pracy targowicy.Zdaniem

sol tysa wystarczy powiadonió sot tysóv é czasie rozpoczynania targów

czuar tkowych í  vLTczyé do tego s lu2by porzqdkowe,a problem zostanie

rozu Íqzany .

Radny T.Barañski  ustosunkonal  s iq  do wypowiedzi  odno6nie pracy

ta rgow icy .Ludz ie  p rzy je2d2a i ,4  r cze6n ie j , bo  chcq  towar  sp rzedaó .Ludz i t

przy je2d2ajq tak2e kupowaé i  jest  walka kupujqcych i  sprzedajqcych.

Jest  gospodarka r ¡o lno-rynkoua i  tz4dzi  s ig  swoimi  prawani .

Komendan t  S t razy  l t t i e j sk ie j  U .Ha tys  nóv i ,2e  pop rzedn ia  Rada  pod jq la  t¿

kq decyz jq, .aby póánie j  cozpoczynaé,  handel .Od godz.J-c ieJ samochody

ju2 przy je2día ly  i  odbywal  s iq  handel  na targowicy.
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By ta  i n fo rnac ja ,2e  hande l  odbywa  s ig  od  godz iny  6 - teJ .Je2e l i  r o ln i k  n ie

p rzy jedz ie  ,hu r town ik  n ie  bqdz ie  skupowa l .

Radna  B .Dzuonek  py ta  , j ak  uk tSda  s ie  p raca  Komis j i  ze  S t ra2q  M ie j skq

i  j ak  Komis ja  ocen ia  p race  S t ra2y  M ie j sk ie j .

P rzewodn íczqcy  Komis j i  Po rzqdku  Pub l i czengo  Ca .B l i cha rsk i  odpov iada ,2e
jes t  t ak2e  cz lonk ien  Komis j i  P ronoc j i  i  Rozno ju  Gospodarczego  Gminy .

I t l i dz i , 2e  p rob lemóv  jes t  du2o ,aby  wszys tk ie  opanovaó  t r zeba  d rug ie  t y le

p racown ików S t ra2y  M ie j sk ie j .P racovn icy  s t raLy  n ie  ma jq  w laSc iwych

Srodkóv do p ' racy.  Nie ma negatyvnych u1¡ag do pracy Stra2y Mie jsk ie j .

Odno6n ie  pa rkowan ia  uua2a ,2e  j es t  t u  op iesza lo6ó  r¿  dz ia lan iu  za ró r ¡no  ze

s t rony  po l i c j i  , á  t ak2e  S t ra2y  t { i e j sk ie j .Pow inna  byó  szybsza  reakc ja .

Sieó sk lepów jest  du2a.Kaády dostawca chce podjechaó pod sk lep.

Jest  to  ewidentne naruszenie przepisów i  powinno byó wiqcej  konsekvencj

w  dz ia lan iu  ze  s t rony  s lu2b  po rzqdkovych .

Ad .12 .  Rada  jednog lo6n ie  powz iq la  uchwa lq  n r  X IV /159 /99

zmian ia jqcq  uchwa tq  Nr  XL I I I / 274 /98  z  dn ia  11  l u tego  199e  r .  w  sp raw ie

us ta len ia  wysokoÉc i  s tawek  op la t y  ta rgowe j , sposobu  je j  poboru ,ok re6 len i

inkasentów i  wynagrodzenia za pobór  te j  optaty .

/Uchvala nr  XIV/159/99 v  za l4czeniu do protokólu/ .

Ad .15 .  Rada  jednog to6n ie  powz iq la  uchua tq  n r  X IV /160 /99

w sprawie zn iany Regulaminu Forzqkowego Targovicy l f ie jsk ie j  w Jqdrzejo*

w i e  p r z y  u l . G l o w a c k i e g o .

/Uchwata nr  XIV/160/99 u za l4czeniu do protokótu/ .

Ad .14 .  Radny  K . l ¡ l i cha l sk i  zu raca  s iq  o  uy ja6n ien ie  zap isóv

w p ro jekc ie  uchya ty .

Uy jaÉn ia  Zas tqpca  Burm is t r za  l l .Hoán iak  nas tgpu jqco t

hr  poprzednie j  kadencj i  byfy  s tayk i  b lokujqce optaty  przy odbieraniu

6miec i  od  r ¡ t a6c i c ie l i  n ie ruchomoÉc i  i  j ednos tek  zw iqzanych  z  Urzqden

l l ie jsk im.Caly  obszar  poza naszymi  jednostkami  podpisu je par tner

oczyszczajEcy Jqdrzejów.Fi rma "Ekomrt  zyróc i la  s ie  do nas ,aby tq

ba r ie rE  usunqó ,aby  mog la  dz ia la l  nón i  Zas tqpca  Burn i s t r za .Jes t  zag ro2e f

2e ceny mogq vzrosnqó.Na terenie Jqdrzejoua dz ia la jq  dr ie  konkurencyj -

ne  f i rmy . In tenc j4  Za rzqdu  by lo  z l i ku idowan ie  ba r ie ry  i  u jedno l i cen ie

cen f i rm konkuru jqcych.

Radny R¡Pacanowski  uwaZa,2e konkurencja f ,est  rzecz4 v la6c ivq,n ie jest

natoniast  wlaÉcive ,2e przetarg uygra la f i rnarktóra pobiera vy2sze

oplaty .Tym sanym nie jest  konkurencyjnq.Radny uua2a,2e konkurencja n ie

polega na tyn ,aby windoua-  ceny.Trzeba dost rzec f i rnq i :ob iera jqcq

niásze oplaty .
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Radna Ewa PtasznLk zwraca s ig  o dok ladne vy ja6nienie pro$ektu uchwaly.

Zastqpca Burmist rza l l .YoZniak vy ja6nia,2e ceny regulouane pozosta iq

wobec jednostek Urzqdu l l ie jsk iego.

K .Grabowsk i -ROP uva2a ,2e  Rada  n ie  pow inna  s iq  na  to  zgodzTé .

Radny K. l ¡ f ichatsk i - je6t  zdania,2e w te j  chui l i  v  zv i1zku z tym,Ze

is tn ie je  konku renc ja  n ie  na  zag roZen ía ,2e  ceny  i dq  w  gó rq .Zas tanaw ió

s iq  na le2y  co  bqdz ie  , j e2e l i  f i r ny  s iq  dogada jq .

Wnioskuje o odrzucenie tego pro jektu uehwaly.Uva2a,2e naleZy prz€prouá+

dz i6 ,  re fe rendum i  yn iosku je ,aby  Zaczqd  pod jq l  t ak ie  dz ia lan ie  o  p rze -

prowadzen i  eref  e  rendun.

Za odrzceniem pro jektu uchwaly g losowalo 20 radnychrprzec iw ' l  
r4  radnych

ws t rzyna lo  s iq  od  g losu .

Uchsa la  n ie  zos ta la  pouz iq ta .

Ad .15 .  K .Równ ick i  p rzewodn iczqcy  Komis j i  Rozwo ju  t f s i  i  Gospodark i

Rolnej  proponuje w imieniu komis j i  27 z l  za Q zboáa iako podstavg

obl iczania podatku ro lnego na 2OOO rok na obszarze miasta i  gminy

Jqdrze jór* .

Radny Z.Adamczyk uwa2a wniosek za v  petn i  uzasadniony.Jest  zdaniar?e

na1e2y  uczu l i ó  na  sp rauq  umorzeñ  poda tków,co  uy równa  ró2n icq  n  cen ie .

K .Grabowsk i  -ROP py ta , j eZe l i  p roponu je  s iq  obn i2kq  ceny  Zy ta  I i czone j

j ako  pods tava  ob l i czan ia  poda tku  ro lnego ,co  p lanu je  s ie  z  v la6c i c ie la ¡n ,

n ie ruchomo6c i , k tó rych  s tanka  by la  podn ies iona  o  1OA %.

Zastqpca Burmist rza odpoviada,2e spraua podatku od n ieruchono6ci  to

spraua innej  uchwaly.

So t t ys  ws i  Bo rk i  H l .Ba ry l sk i  poda je  cene  wypo6rodkovanq  28 . - zL

K .Grabowsk i -ROP-py ta  skqd  gn ina  weán ie  p ien iqdze  do  bud2e tu ' j e2e l i

d o  p r o j e k t u  b u d 2 e t u  l i c z o n e  b y t o  1 Q . - z t .

Skarbnik  Gminy odpouiada,2e do pro jektu bud2etu l iczona by la s tarka

29 . - z l .P rzy  uchwa len iu  s tawk í  27 . -  z l  r 62n íca  v  vp l yvach  s tanow i taby

5 4  t y s . z l .

Za  wn iosk iem radnego  K .Równ ick iego  g losoua lo  5  radnych rp rzec i v  18 ,

1  radny  ws t r zyma l  s iq  od  g losu .

Za wniosk iem Zarzqdu g losovalo 21 radnych,przecív  412 radnych vst rzyma

l o  s i e  o d  g l o s u .

Rada 24 g losami  rpczy 4 g losach przec iw i  2  gtosach ts t rzynujqcych s ie

powziq la uchvalq nr  XIV, /1  61 /99 n sprawie obni2enia ceny skupu üyta

przy jmouanej  jako podstaua obl iczenia podatku ro lnego na obszarze

mias ta  i  gm iny  Jqd rze jów .

/uchwa la  n r  X IV /161 /99  v  za lTczen iu  do  p ro tokó tu / .
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Ad-17-  Spravq rest rukturyzacj i  Zak ladu Uodociqgóv i  Kanal izac j i
r e fe ru je  Bu rn i s t r z  H .M icha lk iev i cz .

Zatz4d powola l  kómis jg w celu zbadania ,co zrobió i  jak zrobió,aby
zak lad  p rzynos i l  zysk i .Zak lad  t l odoc iqgów i  Kana l i zac j i  j es t  j ednos tkq
gminy w forn ie gospodarstva pomocniczego i  n ie  ma osobono6ci  prawnej .
Rada Gminy mo2e utworzyó spótkg z  oo.Aby utvorzyó sp6tkq t rzeba
spe ln ió  sze reg  wymogów. l l yn ien ia  co  t r zeba  wykonaó ,aby  u tworzyó  spó tkq .
Kosz ty  by l yby  znaczne .Kosz ty  pon iesó  mus ia laby  gn ina .
Druga forna to  oddanie Zakladu n formie dz ierhavy.Z takq propozyjE wysz
l i p rzeds taw ic ie le  Narodowe j  Fundac j i  Och rony  S iodow iska  z  dy rek to rem

'
l { { c i k i en  na  cze Ie .

Burn is t rz  na dz is ie jszej  ses j i  proponuje podjqó uchwal€,  w sprawie
rest rukturyzacj i  gn innej  jednostk i  organizacy jnej  Zaktad Vodociqgóu
i  Kana l i zac j i  w  Jqd rze jow ie .

Dy rek to r  l { o j c i k  p rzeds tw i }  dw ie  p ropozyc je  res t ruk tu ryzac j i  zak }adu .
Jedna propozyc ja to  spótka z  oo,druga vydzierLawienie.Fundacja za intere-
soHana jest  vydzíeráawieniem zakladu.Nie nónimy o pryvatyzacj i ,chocia2
t r zeba  to  z rob ié ,a le  póán ie j .Te raz  chodz i  nam o  nowoczesne  pop rowadze-
n ie  zak ladu .

P rzewodn iczqca  Kon is j i  BudÉe tu ,Goppodark i  i  M ien ia  U .P iasecka  poda je
zdan ie  komis j i  w  te j  sp raw ie ,2e  fachowcy  pow inn i  d rob iazgow i  p rze l  í czyé
i  dop ie ro  p rzys tqp ió  do  res t ruk tu ryzac j i .

K -Grabowsk i -ROP jes t  zdan ia ,2e  t r zeba  v iedz ieó  i l e  nas  odb io rcó r+  bedz ie
to kosztor¡a lo .

H-Chab io r  -p rzeds taw ic ie l  Zak ladu  Uodoc iqgóv  i  Kana l i zac j i  p rzeds taw ia
sprawy nur tu jqce pracouników zakladu.Pracounicy o sprawie doviadujE s ie
z  p rasy .S lowo  Ludu  p i sa lo ,2e  gn ina  da je  do tac jq  , co  n ie  j es t  p ravdq .
P racown icy  n ie  sq  en tuz jas tyczn ie  nas tav ien i rn i k t  z  p racown ikami  n ie
rozmauia l  na ten temat .Z ramienia zu iqzku roznayi .a t i6my z Burmist rzern,
a le  n ie  us l ysze l i .my  2adnych  konk re tó r ¡ . I ün ioskowa l i 6ny  o  v lqczen ie
p rzeds tav i c ie l i  zak ladu  do  p rzep rowadzen ia  p rocesu  p rzemian ra le  n i c
tak iego  do tychczas  n ie  uczyn iono .Burm is t r z  p rzeds taw i l  r 6Lne  sposoby
res t ruk tu ryzac j i  zak ladu , j e2e l i  chodz i  o  spó lkq  n i c  n ie  mów i l  o  zyskac i
d la  gm iny ,nów i t  t y l ko  o  even tua lnych  kosz tach .Fo rna  tak ie j  dz ie r2 ¡ r r y
by la  r  sqdz i szo ' t i e ,a le  gn ina  z  tego  szybko  s iq  r yco fa la .
Radny R.Pacanowski  zuraca s iq  z  zapytaniemrczy konis ja  kontaktoyala
s ie z  pracoldnikami  L czy pracownicy uzyskal i  in fornacje o ich zat rudnie
n i u .

t I -Chabior  mówi ,2e n ik t  n ie  próbowal  przekonywaó pracovnikóv do rest rukt r
- r yzac j i  zak ladu .Osob iÉc ie  uzyska lem in fo rmac je  ,bo  chc ia lem coÉ

r i e d z i e ó .
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Radny Góra lsk i  l . { .  mór i ,2e radni  sq atakorani  przez spo}eczeñstvo

dok4d bqdq podvy2ki  cen nody i  6c iekóv.Pyta,czY zak lad na nowy rok

bqdzie vn ioskoval  o  ko le jnq poduy2kq.

Kierovnik  Zakladu t lodociqgów i  Kanal izac j i  K.Saj tyna zgadza s ie  ze

zmianq  fo rmy  o rgan izacy jne j  zak ladu ,bo  i s tn ie jqca  j es t  ws teczn ic twem.

Zmieniono ustavq o prywatyzacj i ,k tóra mówi ,2e zak lady bud2etowe mog¿l

byó  res t ruk tu ryzowane .N ie  j es t  p rawdq  ,2e  zak lad  p rzynos i  s t ra t y . I s tn ie

je  rea lna  szansa  vy j6c ia  na  kon iec  roku  bez  s t ra t .  2ak tad  bqdz ie

p rzynos i t  zysk i ra le  t r zeba  go  p rzeksz ta tc ió .Cena  vody  i  6c ieków bgdz ie

z mocy ustavy podnies iona od 1 s tycznia 2OOO roku.

Pracujmy tak,aby n ieszkaí tcy ¡n ie l i  zaspokojone podstawowe potrzeby.RPGKi

mia lo duZo lepszy sprzqt  i  n ie  is tn ie je ,a Zaklad t lodociqgón i  Kanal i -

zac j i  n ie  pad l .By l i  cz lonkow ie  komis j i  w  zak t€ tdz ie  zapoznawa l i  s i q

z  j ego  dz ia la lnoÉc iq ,na  komis j i  mów iono  o  res t ruk tu ryzac j i  , a Ie  bez

udzia lu przedstar¡ ic ie la  zak ladu.Uporzqdkowanie sprav naj4tkovych n ie

jes t  t rudne .Sq  s iec i , k tó re  uymaga jq  remon tu ,kosz ty  pon ies ie  gm ina ,n ie

dzLer2avca.Sami no2emy to zrobié.Jest  to  poczqtek pryuatyzacj i  .N ik t

gn iny  n ie  zwoLn i  z  i n f ras t ruk tu ry .To  co  posz lo  na  i nwes tyc je  posz lo

d la  nas  vszys tk i ch  nón i  k ie rown ik  zaka ladu .Ape lu je ,aby  n ie  pon t í r zyé

sprany z  RPGKiI ¡ Í .Zak lad t lodociqgów i  Kanal izac j i  n ie  przynosi  s t ra t

wy jdz ie  na  ze ro .

Radny  R .Pacanovsk i  j es t  zdan ia ,aby  n ie  Ép ieszyó  s ie  z  t q  sp rawQ,do

koñca Rada n ie zna konkurentów.

Radca  p rawny  uuaZa ,2e  na lezy  by6  os t ro2nym , j e2e l i  chodz i  o  Zak tad

l {odoc iqgów i  Kana l i zac j i . l , l us i  byó  ana l i za  ekonomiczna .Podp isu iq  s ie

pod  t ym co  pow iedz ia l  Bu rm is t r z  o  p rocedurze  res t ruk tu ryzac j i .

K ie rown ik  Sa j t yna  m ia l  s i eLe  rac j i .Z l i k iwdovaé  jes t  ba rdzo  l a two .

Zaktad jest  gospodarstwen pomocniczym nie budZetowym ,vystarczy

uchvala zarz4du. l . fa j4 tek nusi  oszacowaó b ieglyr rada musi  wiedzieó co

da je . l , f us i  byé  ak t  no ta r i a lny  .Uva2an ,2e  z  pos tqpem na leáy  i 6ó  mówi

radca .Mo2e byó I iz ing,no2e byé koncesja.Decyzja naLeáy do Rady.

t ¡  budZecie na to  muszr{Uyó uchwa}one p ien igdze. l foLna vszystko,a le

z du2q rozr¡age.

Przewodniczqcy Rady odczyta la pro jekt  uchwaly v  sprauie rest rukturyza-

c j i  gm inne j  j ednos tk i  o rgan izacy jne j  Zak lad  Yodoc iqgów i  Kana l i zac j i

v  Jqd rze jow ie .

Za  wn iosk iem radne j  U .P iaseck ie j  o  do rzucen ie  uchwa ly  g losowa lo

16  radnych ,p rzec i v  6  ,2  radnych  ws t r t yma lo  s iq  od  g losu .

Hn iosek  zos ta l  p rzy jq t y ,uchwa la  zos ta la  od rzucona .

Przewodniczqcy obrad zarz4dza przerwe.

Uznawia obrd.dy.
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Po przerwie g los zabiera Burmist rz  :Rada zadecydowala tak jak zadecyd.

wala,czY Zaez4d na coÉ robió w zakres ie rest rukturyzacj i  Zak ladu

l fodoci4gów i  Kanal izac j i .Sq f i rmy consul t ingowe,a le na to  t rzeba vy lo2- ' ,

w ie l k ie  p ien iqdze .Ja  t l umaczy lem na  czym to  wszys tko  po lega  -Zak lad

mo2e  funkc jonowaóra le  dwuk ro tn ie  t r zeba  podwy2szaó  ceny .

l { i cep rzewodn iczqcy  T .Sope l  móv i ,2e  i n tenc jq  tego  wn iosku  by lo  ok re6 le -

n ie konkretów w tyn k ierunku , tyn samym nie zamykamy Zarz4dovi  drogi .

Radny  P .Smorqg  : komis ja  A /s  res t ruk tu ryzac j i  p rzeds tay i l a  f o rmy

i  t e raz  chceny  s iq  zas tano r * íó rczy  chceny  res t ruk tu ryzac j i  t ego

z a k l a d u  r c z y  n i e .

Radna  E .P taszn ik :naszq  i n tenc jq  by fy  r zeczy  konk re tne ,chodz i  nam

o to ,o  czyn  nów i l  W icep rze r¿odn iezqcy  Rady  T - tope t .Mus i  byó  uycena

mien ia  zak ladu ,n ie  w iemy  czyn  dysponu jemy .Proszq  z lec ió  f i rm ie  consu l -

t ingowej  wycene u¡ ien ia i  przedstawi la  nam konkrety .

Radna  M.Kwap iszewska  uwa2ar2e  j es t  nadmia r  aseku rac j i  ze  s t rony

Zarzqdu lt [ ie jskiego.

Radna  E .P taszn ik : r zadko  k iedy  zgadzam s iq  z  k ie rovn i k Íen  Sa j t ynq ,a le

tym razem s iq zgadzam.Trzeba wziq6é pod uwagg czynnik  ludzk i .

Radny  R .Pacanor ¡sk i :  n ie  mo2na  s t raszyó  podwyZkami  cen , j e2e l i  n ie

bgdz ie  res t ruk tu ryzac j i  zak tadu .Decyz ja  Rady  r ¡ ca le  n ie  nus i  byó

p rzec iwko  m ieszka fcom.

Zas tqpca  Burn i s t r za  l l . t l o2n iak  :Za rzqdow i  chodz i to ,aby  Rdda  ok re6 l i l a

fo rmq  res t ruk tu ryzac j i .

Ynos i  o  ponowne  p rzeg losovan ie  uchwa ly ,bo  v  p rzedn io tove j  sp raw ie

g los  zab ie ra jq  t y l ko  n ie l i czn i  radn i .

Radny  Cz .B l i cha rsk i : uwa2amr2e  jes t  t o  zak lad  pomocn iczy .Nad  t y rn

zakladem jest  Zarzqd,który  n ie  pot rzebuje naszej  zgody na podejnowani

d e c y z j i .

Radna  U .P iasecka  :p rosze  pow iedz ie6 ,czy  mus imy  pod jqó  uchwa tq ,aby

s ie  dow iedz ieó  j ak i  ma jq tek  ma  Zak lad  l {odoc iqgów i  Kana l i zac j i .

Radca  p rauny :podp isu jq  s ie  pod  wypow iedz iq  radnego  Cz .BL icha rsk iego .

Ad.18.  Radny l ¡ t .Góra lsk i  zgLasza kandydaturq radnego

l l a ldemara  Uoán iaka  Zas tqpcy  Burn i s t r za .

Radny n ie wyra2a zgody.

P rzewodn iczqcy  Rady  M ie j sk ie j  T .Szwach  poda je  kandyda tu rq  radnego

Rysza rda  Pacanowsk iego .

Radny  n ie  wy ra2a  zgody  na  p race  u  kon is j i .

Rada  pos tanov i ta  o  od to2en iu  punk tu  w  czas ie .

Ad .19 .  Radna  M.Kwap isae i r ska  sk lada  rezygnac jq  z  cz lonka

Korn i s j i  Zd rgw ia rOp iek i  Spo leczne j  i  Och rony  S rodoy i ska .

Rada  27  g losami ,g losów p rzec iw  n ie  by lo ,p rzy  1  g los ie  ws t r zymu jqcym

s i q  F r z Y i g l a  r e z v g n a c i e  r a r J n e - i  M . K w a o i s Z € L r s k i o . ;  z  ¡ - l o n k q  t ( ^ m i  c - i . r
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Zdrowia ,Opiek i  Spotecznej  i  Ochrony Srodouiska.

Radna E.Ptasznik  zgtasza radnego Al f reda Czopa do sktadu Komis j i

Zd row ia ,Op iek i  Spo leczne j  i  Och rony  S rodow iska .

Radny  A .Czop  vy ra2a  zgodq  na  p race  v  te j  Komis j i .

Rada 25 gtosami  / jednoglo$nie /  povtz íq la  uchnalq nr  XTv/163/99

w sp raw ie  uzupe ln ien ia  sk ladu  osobowego  Komis j i  Zd rov ia 'Op iek i

Spo leczne j  i  Oc ! ¡nony  S rodov i ska .

/Uchwala nr  XIV/163/99 ut  zaLqczeniu do protokótu/ .

Rada  jednog loSn ie  powo la la  Komis jq  gk ru tacy inq  w  sk ladz ie :

r a d n y  M a r i a n  G ó r a l s k i ,

radny Ewa Ptasznik ,

radny  Mar ianna  Sw ieca .

Komis ja  Sk ru tacy jna  p rzys tqpu je  do  p rzygo towan ia  ka r t  dd  g loso r ¡an ia .

i , l  m iqdzy  czas ie  p rzybywa iq  p rzeds taw ic ie le  f i rmy  i lEkomt r .Bu rm is t r z

przedstawia ich Radzie i  pros i  o  pytania i  uuagi  pod adresen ich

dzLa la lno6c i .

Radny R.Pacanowski  pyta:

-d laczego  n ie  ma  umowy  z  f i rmq  do tyczqce j  roz l i czan ia  l adunku rd laczego

f i rna  p tac i  za  15nJ ,a  na  sanochodz ie  zna jdu je  s iq  25  m3 ,

-d laczego  pañs tvo  p rzys tgpu jqc  do  p rze ta rgu  ,uyg ra l i  p rze ta rg  o  A ,46  %

pon i2e j  ok reÉ lone j  sumy ,
-cz ¡  n íe  mo2na  p tac ió  za  odb ió r  6m iec i  p rzy  odb io rze  na  n ie j scu  za

pokv i tovan ien ,

- f i rma  n ie  odp rowadza  poda tku ,

-w  p rze ta rgu  b ra la  udz ia l  pan i , k tó ra  j es t  rodz inn ie  pon iqzan ia  z  f i rmq

rEkoni l  
,

-Émiec i  sq  p rzyuoZone  takáe  z  K ie I c ,

-wywo2one sq 6miec i  na Pañstwa przy iazd,

-w  f i rm ie  t ' 6komt r  p racu jq  na  cza rno  obywa te le  t { spó lno ty  N iepod leg tych

Pais t r ¡ .

P rzeds taw ic ie l ka  f i rmy  nEkom"  us tosunkova ta  s iq  do  wypow iedz i  i adnegc

R.Pacanousk iego  nas tqpu jEco :  p racu jq  v r j edne j  z  f i rm  na  te ren ie  wo je -

wództwa Swiqtokrzysk iego,chc ia labyn.nq2oui  pomóc w pracy. t l iq2e nas unc

Ha przetargowa do koñca roku.Mamy v ie le  konteneróu na terenie

Jqd rze jowa ,n ie  j es t  p rawdq ,2e  nas  samochód  ma  p rasq rn ie  dz ia lamy  tak ,

jak f i r rna pañstnoua.Chcemy tu faktycznie dz iataó,choemy zainwestowaó,

a  radn i  pow inn i  nam ponóc .Kup i l i 6ny  55O po jemn ików na  te ren  gminy ,wspó

-p racu jc ie  z  nami ,mo2e  t r zeba  dokupr t ré  j eszcze  w igce j  kon tene rów.

Prawdq  jes t  , 2e  f i rma  konku rency jna  podb ie ra  nam 6miec i .Mamy uzgodn ie -

n ia z  Sanepidem ,dezynfekujemy samochody.Rozl iczamy s iq raz do roku '
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Radna U.Piasecka znraca s iq  o konkretnq odpowiedá,czY f i rna nEkoni l

przyt tozí  zgnioty  na wysypisko Éniec i .

Przedstawic ie le  f i rny t rEkomx mówiqr2e n ie ptzyvo2q.

Radna U.Piasecka móui ,Ze inne gminy ptacq t62ne ceny za zgníoty  i  za

6miec i  l uzem

Radny A.Czop:pañstwo móviq,2e kaLdy samochóC jest  pe lny.Ka2dy samochóc

no2na  s ta rowaórsq  wag i

P rzeds tan i c ie l  f i rma  t rEkomt r  odpov iada  na  to raby  zakup i l a  gm ina  wagq

i  f i rma  bqdz ie  wówczas  Émiec i  vaLyé .Uua2am nów i  p rzeds tav i c ie l  f i rmy ,

áe konkurencja powinna byó.Rdda powinna nam ponóc.Zakupuiemy kontener .

z  k tó rego  k to6  i nny  wywoz i  6m iec i .

Radna U.Piasecka zyraca s ie  z  zapytaniem,czY f i rna wyra2a zgodq'abY

losowo vaLyé samochody.

Radna  Ewa  P taszn ik :dz iw iq  s iq  w  j ak im  k ie runku  i dz ie  dyskus ja .O  czy :

tu  dyskutu jeny,my n ie jeste6my od radzenia f i rn ie  jak f i rma ma dz iata(

Radny T.Bararaísk i  zwraca s ie  a aapytandenn ,czy f i rma pa dokumenta-

c; ¡e techniczno-ruchowq.  Przedstawcie dokumentac ie techniczno-ruchouq

mówi  radny  i  n ie  bqdz ie  p rob lemu.

Py ta  , cz5 l f i rma  w  m ies iqcu  l i pcu  - s ie rpn iu  dos ta rcza la  6m iec i  do

Jqdrzejova i  czym wyt lurnaczy fakt ,2e 6niec i  by lo du2o wigcej  n i2

obecn ie .

Radny R,Pacanor¡sk i  pyta rczY f i rna ma dokunenty na 6niec iarkqrczy

Émieciarko czyszczarkq..

P .Bq tkowsk i  py ta , j e2e l i  n ie  na  zgn io tów ,d laczego  dowo2one  sq  Sn iec i

z  innych gminy

Przewodniczqca Rady Mie jsk ie j  zamknqla dyskusjq i  podziqkosala

p rzeds tav i c ie lom f i rmy  i lEkomi l  za  uczes tn i c two  n  ses j i  -

Przewodnicz4ca Konis j i  Skrutacy inei  podaje sposób g losowania.

MoZna dokonywaó skreSleñ,b4d2 n i3 $&os bqdzie va?ny-

Gtosowan ie .

P rze rwa  v  ob radach .

Komis ja Skrutacna l íczy g losy.

h lznor¡ ien ie obrad.

Przewodniczqca Komis j i  Skrutacynej  radna E.Ptasznik  przedstauia

wyn ik  p losovan ia .

Obecnych  na  ses j i  j es t  28  radnych ,g tosowa lo  27 ,g losów na2nych

oddano 27.

Komis ja  Sk ru tacy jna  s tw ie rdz i }a ,2e  cz lonk iem Komis j i  Sk ru tacy jne j

27 g losami .  zosta la nybrana radna Mar ia  Kwapiszewska.

Kar ty  do g losoyania i  protokót  Komis j i  Skrutacy inei  v  za l4czeniu do
p r o t o k ó t u .
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Uchwala nr  XIY/164/  99 r  sprawie uzupeln ien ie sk ladu osobowego

Konis j i  Rewizy jne j  v  za l4czeniu do protokólu.

Ad.2O. Rada jednoglo6nie /26 g losani /  powziq la uchwalq

nr  XIY/165/99 w sprawie zasad ot rzymywania i  wysoko3ci  d ie t  przys lugujq-

cychradnym za udzia l  w posiedzeniach rady i  je j  organów.

/uchwala nr  XTY/165/99 v za l4czeniu do protokí lu /

Ad .2O a .  Rada  2J  g tosami  p rzy  1  g los ie  p rzec iw  í  3  g losach

ws t rzynu jqcych  s iq  pouz iq la  uchna lg  n r  X IY /166 /99  w  sp raw ie  us ta len ia

z rycza l . t owanych  d ie t  d la  P rzewodn iczqcego  Rady  M ie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie

i  Zas t4pców Przewodn iczqcego  Rady  M ie j sk ie j  w  Jqd rze jow ie .

, /uchvala nr  XIV/166/99 v  za l4czeniu do protokí lu / .

Ad.zO b.  Za povzíqc ie uchwaly w sprawie zn ian w Statuc ie Gniny

Jqdrze jów  g tosowa lo  B  radnych ,p rzec i v  13  ,2  radnych  ws t r zyma lo  s iq  od

g l o s u  r

Uch ra la  n ie  zos ta la  povz iq ta .

Ad .21 .  Bu rm is t r z  odpon iada  radnemu R .Pacanousk iemu:odno6n ie

spraw personych radnych n igdy n ie decydujq.H Klubie radnych uczestn iczq

jedyn ie  na  zap roszen ie , radn i  nn ie  rozL i cza jq .

Skarbnik  Gminy gdpowiadaráe Rada usta la bud2et  na ca ly  rok. t l  raz ie

potrzeby Rada dokonuje zmian y bud2ecia n iasta i  gminy w c iqgu roku.

Na  zapy tan ie , czy  gn ina  j es t  w  tak ie j  sy tuac j i  , 2e  mo2e  pozwo l i é  sob ie

na  podvyZk i  odpou Íada  ,2e  n ie  t r zeba  by to  Zadnych  p rzen ies ieñ ,aby

uchv l i ó  pobory  , czy  podwyZk i .

Za  10  n -cy  b r .  nasze  dochody  s4  vykonane .Pos iadamy  Srodk i  na  konc ie

u  BPH,k tó ryn i  mo2na  dsponowaó .To  co  s iq  odby lo  na  pop rzedn ie j  ses j i

odby to  s iq  w  ranach  p lanonanych  zadañ .Sq  b rak i ,gdz ie  i ndz ie j .

Radny  R .Pacanovsk i  tw ie rdz i , 2e  Rada  na  pop rzedn ie j  ses j i  zos ta la  rüp roya -

dzona  w  b lqd .Pov iedz iano ,2e  j e2e l i  n ie  uchva l imy  podvy2ek  p ien iqdze

przeznaczone zostanq na inny ce l .

Ska rbn ik  Gminy  mówi ,2e  n ie  v ie  k to  oÉn ie l i l  s i q  Radq  vp ro radz ió

w b lqd. t {y ja6nia,2e r l  przypadku n ieuykorzystania Srodkón mo2na by je

p rzeznaczyé  na  i nny  ce l .P ien iqdze  te  n ie  p rzepad tyby .

Nasüqpnie Skarhnik  nóHi  o zobowéiqzaniach gniny.

Radny R.Pacanovski  uua2a,2e rozpatru jqc pnojekt  bud2etu na rok przyszTy

nie pov inni6my zak ladaó 2adnych poduyZek.

Bur¡ is t rz  in formuje ,2e obecny rzqd pracuje nadc tym,aby ukr6c ió te

zakusy i  zapqdy.Burmist rzowie bgdq uynagradzani  uedtug odgórn ie

op racouanych . tabe l .Uórczas  bqdz iemy  za rab iaó  w iqce j  n í2  za rab iany .
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Jqdrze jów , je2e I i  chodz i  o  wysoko6ó  d ie t  n ie  p rzeodu je  nóv i  Bu rm is t r z -

Na  pozos ta le  i n te rpe lac je  Bu rn i s t r z  odpow ie  na  p i6n ie .

Ad .22 . PrzewodniczEca Komis j i  Rewizy jne j  E l2bieta lü i6n ienska

r¡  imieniu wszystk ich cz lonkóv Komis j i  podziqkowala radnemu A.Czopoui

za  dob rq  wspó lp racq  w  te j  Kon is j i  i  dob re j  wspó tp racy  ZyczyLa

nowo wybranej  r * re j  Mar i i  Kwapiszewskie j -

Przeyodniczqca Rady Mie jsk ie j  zabra la g los nawiqzujqc

do  wys tqp ien ia  na  ses j i  so l t ysa  ws i  Jas ionna  t Jandy  Marc inkowsk ie j -

P rzewodn iczqca  s tw ie rdz i l a ,2e  p raca  Szp i ta la  z  so t t ysami  uk lada  s ie

bardzo dobrze.  Sol tys i  o t rzynujq podziqkowania za przywo2one datk i -

So l t ys i  o t r zyna l i  ka r t y  up rawn ia jqce  do  l eczen ia  bez  ko le i k i .

Nie rozumie v  te j  sytuac j i  zarzutu pani  l ¡ larc inkowskie j .

K ierownik ZPOZ M.Bogustassk i  mówi  o n iekorzystnej

sytuacjÍ v jakiej znalazl sie Zaklad Podstavovej Opieki Zdrowotnej.

Nie dostanie zak lad 9O tys.z l . l lczu la Radqr2e zobovi4zania f inansowe

bedq przechodzíé na gminq.

Sol tys wsi  Lasków pyta,czY u przypadku

so l t ysom gmina  bqdz ie  p tac ió  abonamen t

É r o d k i .

t {nos i  o  us ta len ie  d ie t  d la  so l t ysóu .P isno  r ¡  t e j  sp raw ie  by }o  z toZone

do  Urzqdu  M ie j sk iego .

Przewodnicz4cy Rady Soleck ie j  z  Chna6cic  F.Hierzchowski  wnosi

o zorganízor*anie Ssiet l icy  w szkole w ChwaÉcicach i  kapl icy ,gdz ie

odprowianobig nabo2eñstwa.

Burmist rz  odpovie na p i3mie zarówno panu Sol tysowi  z  Laskowa ' jak teZ

panu F.  l l ierzchovsk ienu.

Ad.23.  Ze wzglegl  
" "  

yyczerpanie porzqdku obrad Przevodniczqc

Rady  H ie j sk ie j  o  godz .16 ) )  zanyka  X IV  ses jq  Rady  M ie j sk ie j

za ins ta lowan ia  te le fonóv

,czy  sq  na  to  P rzew idz iane

.-" (
/,/

S e k r e ü á r z  o b r a d :
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